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Bij deze de input voor het AO.

Succes vandaag!

Groet,

Vaccin van Pfizer

oe De 90% effectiviteit van het coronavaccin van Pfizer is vandaag groot nieuws. Alle voorpagina’s berichten over het vaccin.

Aandacht gaat uit naar experts die voorzichtig positief zijn en wat dit doet voor de beurzen die ‘juichen’.
es  Kranten nemen de reacties van experts over. Experts houden een slag om de arm; ze zijn positief en hoopvol, maar vooral erg

benieuwd naar de langstermijn effecten. Alleen AD schrijft over de uitrol van dit mogelijke vaccin waarbij het ‘realistischer’ is

dat vanaf december of januari honderdduizenden Nederlanders gevaccineerd kunnen worden.

Beloning en waardering voor zorgpersoneel

* Nieuws over de waardering van de zorg -materieel en immaterieel- wordt aangezwengeld door het advies van de RVS en

het onderzoek van de commissie Werken in de Zorg (door Doekle Terpstra).
° spreekt van een ‘precaire’ situatie. De RVS adviseert betere arbeidsvoorwaarden, meer

zeggenschap over de organisatie van hun werk en meer mogelijkheden voor samenwerking. Met name het startsalaris van

verzorgenden is te laag, volgens de RVS. Uit het onderzoek van de commissie Werken in de Zorg blijkt dat ‘het positieve effect

van een hogere materiéle beloning maar van korte duur is’. Voorman Doekle Tersptra pleit daarom voor ‘modern

werkgeverschap’, waar personeel meer zeggenschap krijgt. Bussemaker concludeert: “Het zou mij een lief ding waard zijn als

de discussie zich zou verbreden naar zeggenschap en de professionaliteit van verpleegkundigen zelf.”

eo Het nieuws van NOS over de verhoging van de pensioenpremie is voor de oppositie een kans om te blijven herhalen dat ‘onze

zorghelden het economisch slecht hebben’.

Onderzoek: Nederlanders blijven minder thuis dan tijdens eerste coronagolf

* Mensen gaan ondanks de aangescherpte coronamaatregelen vaker de deur uit dan tijdens de eerste virusgolf. Dat meldt_ de
Stentor op basis van cijfers van onderzoeksbureau DAT.Mobility. Zo is het aantal personen dat de voorbije weken toch is gaan

winkelen drie keer zo groot als tijdens de 'intelligente lockdown’ in het voorjaar. Ook op de snelwegen is het iets drukker

tijdens de huidige, gedeeltelijke lockdown en ook gaan mensen vaker naar school of werk dan tijdens de eerste virusuitbraak.

Bezoek aan supermarkten bleef wel redelijk stabiel. Ook het sporten beweegt mee met de virusgolven en het aantal mensen

dat naar de club of de sportschool gaat, is sinds de virusuitbraak afgenomen. Tijdens de eerste lockdown was het aantal

reisbewegingen in verband met sport nog maar circa 20 procent, maar in september zat dat cijfer alweer op het gebruikelijke
niveau. De gedeeltelijke lockdown heeft reizen in verband met sport de afgelopen weken bijna gehalveerd.

. zegt vanochtend tegen Radio 1 zich zorgen te maken over de blijvende drukte in de winkelstraten en ziet het

fenomeen 'Black Friday' met angst en beven tegemoet. "Het is gewoon te druk op scmmige plekken. En zo’n Black Friday, dat

moet je gewoon dit jaar niet willen. Het is gewoon niet verstandig om zoveel mensen ergens op een fysieke plek bij mekaar te

doen. Als je dat al doet, doe dat dan via internet."

eo Over de handhaving zegt een onderzoek van onderzoeksbureau Necker van Naem in 18 gemeenten dat twee derde

vanwege een capaciteitsproblemen niet altijd kan handhaven. Volgens voorzitter Ruud Kuin van de Nederlandse BOA-bond is

er een toenemende vraag naar boa's vanuit de gemeenten doordat de politie steeds minder beschikbaar is. Gemeenten

hebben weliswaar meer zeggenschap over de handhaving gekregen, door de komst van de Nationale Politie heeft de gemeente

tegelijkertijd minder invloed gekregen op waar de politie wordt ingezet. Ook speelt dat er nu coronamaatregelen zijn waarvan

de handhaving prioriteit geniet. Dat heeft ertoe geleid dat er steeds meer vraag is naar boa's.

Nertsen ruimen

e FD schrijft in commentaar dat het ‘begrijpelijk’ is dat Nederland afwachtend is met het ruimen van nertsen. Het pelsseizoen

(het doden van de dieren en ze van hun vacht ontdoen) gaat bijna starten en ‘het sneller afbouwen levert dan nog nauwelijks

tijdswinst op’. Dit artikel geeft het signaal af dat Nederland niet direct actie moet ondernemen. Aanvullend schrijft Trouw dat
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de sector zichzelf opruimt, want de meeste nertsenboeren zullen in december voor het laatst pelzen in december en daarna

hun moederdieren weg doen.

Communicatie door verpleeghuizen
« Verenso-voorzitter zegt bij Op1 dat het goed zou zijn dat er dagelijks het aantal besmettingen wordt

meegedeeld, maar dat het lastig is die cijfers te krijgen. "Moeilijk zicht te krijgen op de besmettingscijfers van 2.500

verpleeghuizen en die cok samen te brengen." Volgens De Groot spreken de problemen in de ziekenhuizen ook meer tot de

verbeelding door de dagelijkse updates, maar ook doordat concreet wordt gemaakt wat de effecten zijn van het afschalen van

zorg. "Dan snappen mensen dat er bijvoorbeeld een knieoperatie niet doorgaat. Maar in verpleeghuizen kun je zorg niet

afschalen, die moet 24 uur per dag doorgaan."


